
P R O T O K Ó Ł   Nr XIX/2016 
Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie 

odbytej w dniu 18 lutego 2016 r. 
w sali narad Urzędu Miejskiego w Bornem Sulinowie 

 
 
XIX Sesję Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie w dniu 18 lutego 2016 r. otworzył  

i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej DARIUSZ CZERNIAWSKI.  
 
Na wstępie powitał Burmistrza Bornego Sulinowa Renatę Pietkiewicz-Chmyłkowską, Zastępcę 
Burmistrza Bogdana Korpala, Skarbnika Gminy Lidię Ławrukajtis, Sekretarza Gminy Annę 
Gałązkę, obecnych kierowników jednostek podległych gminie, przewodniczących jednostek 
pomocniczych gminy, obecnych na sesji mieszkańców miasta i gminy oraz panie i panów 
radnych. 
 
Po tym stwierdził, że na ustawowy skład Rady – 15, w sesji uczestniczy 14 radnych,  
co stanowi quorum i podejmowane uchwały przez Radę będą prawomocne. 
 
Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do protokołu. 
 
W dalszej kolejności Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji punktu 
pn. „Przyjęcie wniosków do porządku obrad”. 
Powiedział, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni i zapytał, czy są jakieś uwagi do 
porządku dzisiejszej sesji. 
 
Wniosków w sprawie zmian do porządku sesji nie zgłoszono. 
 
Porządek Sesji Rady Miejskiej w dniu 18 lutego 2016 r. przedstawiał się następująco: 
 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu poprzedniej Sesji Rady Miejskiej (Nr XVIII/2015 z 30.12.2015 r.).  
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja radnych powiatu o ich pracy w Radzie Powiatu. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracach organów Rady. 
7. Wystąpienia przewodniczących jednostek pomocniczych gminy. 
8. Wolna Trybuna. 
9. Sprawozdania komisji Rady Miejskiej z prowadzonej działalności w II półroczu 2015 r. 
10. Zatwierdzenie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2016 rok. 
11. Uchwalenie planu pracy Rady Miejskiej na 2016 rok. 

 
12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) odpłatnego nabycia nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność prywatną (dot. 
nieruchomości zabudowanej usytuowanej na działce nr 11/22 w m. Silnowo); 

2) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność 
gminy Borne Sulinowo. (dot. części tj. 60 m2 z nieruch. gruntowej, usytuowanej na 
działce nr 115/11 w m. Przyjezierze); 

3) zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu aglomeracji Barwice; 
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4) uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Borne Sulinowo na lata 2015-
2020; 

5) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2016 rok; 
6) wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Borne Sulinowo na 

lata 2016-2033. 
 

13. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
14. Ustalenie terminu następnej sesji. 
15. Zamknięcie sesji. 
  
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski oświadczył, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały 
zrealizowane. 
Po tym przystąpił do realizacji pkt 3 pn. „Przyjęcie protokołu poprzedniej Sesji Rady Miejskiej”. 
 
 
Ad 3.  
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że protokół poprzedniej Sesji Rady 
Miejskiej był wyłożony do wglądu i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 
Zapytał, czy są uwagi do protokołu Nr XVIII/2015 z 30.12.2015 r.  
 
Uwag do protokołu nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący RM poddał pod 
głosowanie przyjęcie protokołu Sesji Rady Miejskiej Nr XVIII/2015 z 30.12.2015 r.:  za głosowało 14 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Protokół Nr XVIII/2015 Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z 30.12.2015 r. został 
przyjęty jednogłośnie.  
Po tym Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji pkt 4 pn. 
"Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.". 
 
 
Ad 4.  
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że radni wraz z zawiadomieniem  
i materiałami na sesję otrzymali sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 
międzysesyjnym. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania do informacji zawartych  
w sprawozdaniu. 
 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji pkt 5 pn. "Informacja radnych 
powiatu o ich pracy w Radzie Powiatu.". 
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Ad 5.  
Temat nie był omawiany z uwagi na nieobecność radnych powiatowych z terenu Gminy Borne 
Sulinowo. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji pkt 6 pn. "Informacja 
Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracach organów Rady.". 
 
 
 
Ad 6.  
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przedstawił informację o pracach organów Rady  
o następującej treści: 
 
           "W okresie od ostatniej sesji odbyły posiedzenia wszystkie komisje Rady Miejskiej  
w Bornem Sulinowie. 
 
Komisja Budżetowo-Gospodarcza odbyła jedno posiedzenie, którego tematyka przedstawiała się 
następująco: 
1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem Sesji Rady Miejskiej w Bornem 

Sulinowie zwołanej na dzień 18 lutego 2016 r. 
2. Zatwierdzenie zaproponowanego przez przewodniczącego komisji planu pracy Komisji 

Budżetowo-Gospodarczej na 2016 rok. 
 
Komisja Rozwoju odbyła jedno posiedzenie, na którym: 
1. Zatwierdzono zaproponowany przez przewodniczącego komisji plan pracy Komisji Rozwoju 

na 2016 rok. 
2. Zaopiniowano projekty uchwał w sprawach: 

1) zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu aglomeracji Barwice; 
2) uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Borne Sulinowo na lata 2015-

2020; 
3) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2016 rok (w zakresie 

działania komisji). 
 
Komisja Rewizyjna odbyła jedno posiedzenie, na którym dokończono rozpoczętą w grudniu 
2015 r. kontrolę działalności Ochotniczych Straży Pożarnych Na posiedzeniu Komisja 
Rewizyjna przeanalizowała: 
1) plan i wykorzystanie środków przyjętych w budżecie gminy na 2015 rok na utrzymanie 

ochotniczych straży pożarnych, w tym wydatki na utrzymanie budynków OSP i zakup paliwa 
w podziale na poszczególne jednostki;  

2) stan wyposażenia w umundurowanie i sprzęt gaśniczy, stan załogi; 
3) wyjazdy do zdarzeń (liczba wyjazdów z podziałem na pożary i pozostałe zdarzenia)  

i wydatkowane środki na te wyjazdy. 
 
Ponadto Komisja Rewizyjna opracowała projekt planu pracy komisji na 2016 rok. 
 
W dniu 22 stycznia 2016 r. wpłynęły uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie Nr XII.67.Z.2016 w sprawie wydania opinii o prawidłowości 
planowanej kwoty długu publicznego oraz Nr XII.68.Z.2016 w sprawie wydania opinii  
o możliwości sfinansowania deficytu budżetu w 2016 roku. Obie opinie są pozytywne  
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z zastrzeżeniem w zakresie spłaty zadłużenia w 2016 i 2017 roku, z uwagi na niewielki tzw. 
"margines bezpieczeństwa", tj. spełnienia wymogu określonego w art. 243 ustawy o finansach 
publicznych. 
 
W dniach 10 i 17 lutego 2016 r. uczestniczyłem w zebraniach mieszkańców Osiedli Nr 1 i 2  
w Bornem Sulinowie, których tematem były wybory rad osiedli.". 
 
Po tym Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji pkt 7 pn. "Wystąpienia 
przewodniczących jednostek pomocniczych gminy.". 
 
 
 
Ad 7.  
W punkcie sesji pn. "Wystąpienia przewodniczących jednostek pomocniczych gminy" głos 
zabrała Sołtys Sołectwa Radacz Halina Jaskółka. Powiedziała, że w Radaczu ma problem  
z terenem gminnym - działką nr 60/7, tj. szambem w środku wioski. Poinformowała, że na 
działce gminnej Pani Czeżniewska ma szopkę, w której trzyma kury. Mieszkańcy bloku nr 16  
i okoliczni pisali do Straży Gminnej o podjęcie interwencji. Straż Gminna była i pouczyła tych 
Państwa, że mają zlikwidować te kury, bo jest niesamowity smród i przejść nie można. Drugim 
razem jak była Straż Gminna to ci Państwo powiedzieli, że będą dzierżawić ten teren od gminy. 
Minęły 2 lata, ci Państwo na pół roku zlikwidowali kury, ale teraz nadal je trzymają i smród jest 
dalej, a także pozostał problem tego szamba, bo go nie sprzątają. Mieszkańcy proszą, żeby ten 
problem rozwiązać, bo nie mogą otworzyć okien, a także do swoich szopek z drugiej strony 
zwalić drzewa, bo ci Państwo ogrodzili się na ziemi gminnej i blokują dojazd. Powiedziała, że 
dzisiaj byli u niej przedstawiciele mieszkańców, żeby ten problem raz na zawsze załatwić, bo jak 
tego nie załatwi, to może się do dymisji podać. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, iż myśli, że Burmistrz podejmie 
konkretne działania i w przyszłości zostaniemy poinformowani, jak ta sprawa została 
rozwiązana. 
 
Więcej głosu w tym punkcie obrad nie zabierano. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji pkt 8 pn. "Wolna Trybuna.". 
 
 
Ad 8.  
W Wolnej Trybunie głosu nie zabierano. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji pkt 9 pn. "Sprawozdania 
komisji Rady Miejskiej z prowadzonej działalności w II półroczu 2015 r.". 
 
 
Ad 9.  
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zwrócił się do przewodniczących komisji  
o przedstawienie sprawozdań z prowadzonej działalności za II półrocze 2015 r. 
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Sprawozdania komisji Rady Miejskiej z prowadzonej działalności w II półroczu 2015 r. 
przedstawili: 
 
1. Przewodniczący komisji Mariusz Gorgol przeczytał sprawozdanie Komisji Rewizyjnej, które 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

2. Przewodniczący komisji Henryk Sigiel przeczytał sprawozdanie Komisji Budżetowo-
Gospodarczej, które stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

3. Przewodniczący komisji Dariusz Palicki przeczytał sprawozdanie Komisji Rozwoju, które 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji pkt 10 pn. "Zatwierdzenie 
planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2016 rok". 
 
 
 
Ad 10.  
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że radni otrzymali projekty planów pracy 
komisji Rady Miejskiej na 2016 rok. Po tym zapytał, czy są do nich jakieś uwagi bądź 
propozycje zmian do proponowanych zapisów. 
 
Uwag nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał pod 
głosowanie zatwierdzenie planów pracy trzech komisji stałych Rady Miejskiej:  za głosowało 14 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Plany pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie na 2016 rok zostały 
zatwierdzone jednogłośnie i stanowią załączniki do protokołu: 
 
1) plan pracy Komisji Rewizyjnej – nr 8; 
2) plan pracy Komisji Budżetowo-Gospodarczej – nr 9; 
3) plan pracy Komisji Rozwoju – nr 10. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji pkt 11 pn. "Uchwalenie planu 
pracy Rady Miejskiej na 2016 rok.". 
 
 
 
Ad 11.  
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały 
dotyczący planu pracy Rady Miejskiej na 2016 rok i zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub 
propozycje zmian do zaproponowanej tematyki sesji Rady Miejskiej. 
 
Uwag oraz propozycji zmian do planu pracy Rady Miejskiej na 2016 rok nie zgłoszono. 
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Wobec powyższego Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 
- za głosowało 14 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XIX/204/2016 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 18 lutego 2016 r.  
w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie na 2016 rok 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji pkt 12 pn. "Podjęcie uchwał  
w sprawach". 
 
 
 
Ad 12. 
Podjęcie uchwał.  
 
12.1 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy odpłatnego 
nabycia nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność prywatną (dot. nieruchomości 
zabudowanej usytuowanej na działce nr 11/22 w m. Silnowo); 
Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Henryk Sigiel powiedział, że komisja 
wydała opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
- za głosowało 14 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XIX/205/2016 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 18 lutego 2016r.  
w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność prywatną 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
12.2 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia 
zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność gminy Borne 
Sulinowo (dot. części tj. 60 m2 z nieruch. gruntowej, usytuowanej na działce nr 115/11  
w m. Przyjezierze). 
Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie 
projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Henryk Sigiel powiedział, że komisja 
wydała opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
- za głosowało 14 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XIX/206/2016 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 18 lutego 2016r.  
w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej 
własność gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu.  
 
12.3 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy 
zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu aglomeracji Barwice. 
Po tym zwrócił się do przewodniczących Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju 
o opinie odnośnie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Henryk Sigiel powiedział, że komisja 
wydała opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja zaopiniowała również 
pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
- za głosowało 14 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XIX/207/2016 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 18 lutego 2016r.  
w sprawie zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu aglomeracji Barwice została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 
12.4 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy uchwalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Borne Sulinowo na lata 2015-2020. 
Po tym zwrócił się do przewodniczących Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju 
o opinie odnośnie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Henryk Sigiel powiedział, że komisja 
wydała opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja zaopiniowała również 
pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
- za głosowało 14 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XIX/208/2016 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 18 lutego 2016r.  
w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Borne Sulinowo na lata 
2015-2020 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 
12.5 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy 
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2016 rok. 
Po tym zwrócił się do przewodniczących Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju 
o opinie odnośnie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Henryk Sigiel powiedział, że komisja 
wydała opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja zaopiniowała również 
pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
- za głosowało 14 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XIX/209/2016 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 18 lutego 2016r.  
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2016 rok została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
12.6 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy 
wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2016-
2033.  
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Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Henryk Sigiel powiedział, że komisja 
wydała opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
- za głosowało 14 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XIX/210/2016 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 18 lutego 2016r.  
w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Borne 
Sulinowo na lata 2016-2033 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu.  
Opinie Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz Komisji Rozwoju odnośnie analizowanych 
projektów uchwał stanowią załączniki nr 18 i nr 19 do protokołu. 
 
Po tym Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji pkt 13 pn. 
„Interpelacje, wnioski i zapytania radnych”. 
 
 
Ad 13.  
W punkcie sesji "Interpelacje, wnioski i zapytania radnych" głos zabrał Przewodniczący RM 
Dariusz Czerniawski, który zgłosił interpelację adresowaną do Burmistrza Bornego Sulinowa  
i przeczytał jej treść w brzmieniu: 
"Wnoszę o podjęcie stosownych działań administracyjnych celem uporządkowania i estetyzacji 
reklam na terenie Bornego Sulinowa. Wprowadzona w ubiegłym roku ustawa krajobrazowa daje 
samorządom prawo do ograniczenia twórczej i radosnej inicjatywy związanej z ustawianiem 
reklam. Na terenie Bornego Sulinowa mamy kilka przykładów nadmiaru reklam na kilku 
nieruchomościach, które szpecą ciekawe zakątki naszego miasta. Proszę o podjęcie działań 
porządkowych w przedmiocie interpelacji i usunięcie przez właścicieli nieruchomości reklam 
usytuowanych niezgodnie z obowiązującym prawem.". 
 
Po tym zwrócił się do Pani Burmistrz o informację związaną z sytuacją w Miejsko-Gminnym 
Ośrodku Pomocy Społecznej w Bornem Sulinowie i prowadzonego postępowania przez 
stosowne organy. 
 
Burmistrz Renata Pietkiewicz-Chmyłkowska powiedziała, iż dwa tygodnie temu zostaliśmy 
poinformowani, że na teren Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bornem 
Sulinowie wejdzie ekipa dochodzeniowa Policji, a konkretnie pracownicy Referatu Przestępstw 
Gospodarczych, celem zweryfikowania doniesień, donosów na temat działalności Kierownika 
Ośrodka. O szczegółach nie może mówić, ale zaprzeczyła wszelkim plotkom, które krążą,  
a mianowicie, że kierownik OPS była wyprowadzana w kajdankach, że pracownicy nadużywali 
wypłat do celów prywatnych. Podkreśliła, że rzecz nie dotyczyła jakichkolwiek świadczeń 
wypłacanych przez Ośrodek, a spraw pracowniczych. Poinformowała, że Ośrodek podlegał 
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kontroli Najwyższej Izby Kontroli, z ramienia Wojewody i nie wydane zostały żadne zalecenia. 
Wydarzyły się natomiast inne rzeczy, o które podejrzany jest Kierownik Ośrodka, ale nie 
dotyczą nadzoru czy jakichkolwiek zaniedbań. Ta sprawa dotyczy działań, które nie dotyczyły 
istoty pracy, a być może nie odbywały się na terenie zakładu pracy a poza nim. Rzecz dotyczyła 
dzielenia się nagrodami uznaniowymi, do których każdy kierownik zakładu ma prawo, jeżeli 
takowymi pieniędzmi dysponuje. Kierownik przyznawał nagrody uznaniowe niektórym 
pracownikom i miał do tego prawo, ale nie miał prawa za nie żądać albo wypłacać tym osobom, 
z którymi mógł się podzielić. Poinformowała, że pracownicy Ośrodka byli przesłuchiwani 
wszyscy, a Pani Kierownik Ośrodka zarzuty już dostała i albo sprawa sądowa albo 
samoukaranie. Jeżeli te zarzuty się potwierdzą, to otrzyma zakaz wykonywania obowiązków na 
funkcji kierownika. Prosiła, żeby nie powtarzać plotek odnośnie osób, które niejako brały udział 
w tym procederze. Poinformowała, że w tym procederze brało udział 5-6 pracowników.  
Kierownik OPS została zawieszona w wykonywaniu obowiązków służbowych, a w zależności 
od ciężkości zarzutów zwolni ją dyscyplinarnie albo pozwoli samej się zwolnić i to w jak 
najszybszym czasie. Ponadto nowy Kierownik dostanie polecenie całkowitego 
przeorganizowania w MGOPS-ie i jeżeli zdarzy się tak, że w tym procederze uczestniczyły 
osoby z kierownictwa to albo zmienią pracę, albo tych obowiązków nie będą wypełniać. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski podziękował Pani Burmistrz za informacje. 
 
Więcej głosu w tym punkcie obrad nie zabierano. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji pkt 14 pn. „Ustalenie terminu 
następnej sesji”. 
 
 
 
Ad 14.  
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zasugerował, żeby kolejna planowana sesja Rady 
Miejskiej w Bornem Sulinowie odbyła się 31 marca 2016 r. w czwartek o godz. 14.30. 
Tematem sesji będą m.in.: 
1. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bornem 

Sulinowie w 2015 roku, realizacja zadań własnych i zleconych z zakresu pomocy społecznej. 
2. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bornem Sulinowie za 2015 

rok  (w tym: baza podlegająca bibliotece, działalność bibliotek, działania w zakresie 
organizacji imprez) i planowana działalność w 2016 roku. 

3. Sprawozdanie z działalności Centrum Kultury i Rekreacji w Bornem Sulinowie za 2015 
rok  (w tym: baza podlegająca Centrum, działalność świetlic wiejskich, działania w zakresie 
kulturalno-rekreacyjnym i organizacji imprez) i planowana działalność w 2016 roku. 

4. Przyjęcie raportu z wykonania Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Borne 
Sulinowo w 2015 roku. 

5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  
i Ochrony Ofiar Przemocy w 2015 roku. 

6. Uchwalenie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Borne Sulinowo. 

 
Więcej głosu w tym punkcie sesji nie zabierano. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przystąpił do realizacji pkt 15 pn. „Zamknięcie sesji”. 
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Ad 15.  
W związku z wyczerpaniem ustalonego porządku obrad, Przewodniczący RM Dariusz 
Czerniawski zamknął XIX Sesję Rady Miejskiej.  
 
Sesja Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie trwała od godz. 14.30 do godz. 15.10. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
Anna Łozińska 
 


